
kv-tk-2012Z15494
’s-Gravenhage 2012

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2011–2012 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2012Z15494 

Vragen van het lid Arib (PvdA) aan de minister van Veiligheid en Justitie over 
de veroordeling van een van pedoseksueel misdrijf verdachte Nederlander in 
Cambodja (ingezonden 31 augustus 2012). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Vrijspraak Bas R. voor misbruik kinderen in Cambodja»?1 

en herinnert u zich de eerdere nog onbeantwoorde vragen over deze zaak?2 

Vraag 2
Kunt en wilt u actief en expliciet, bijvoorbeeld via het diplomatieke circuit, de 
Cambodjaanse justitiële autoriteiten, nog voordat de termijn waarin hoger 
beroep kan worden aangetekend, op de hoogte brengen dat er de mogelijk-
heid bestaat van een rechtshulpverzoek aan Nederland? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het sturen van Nederlandse agenten belast met het 
opsporen van uitbuiters van kinderen naar andere landen kan helpen bij het 
voorkomen van kindermisbruik? Zo ja, hoe en wanneer gaat u dit regelen? Zo 
nee, wat doet Nederland dan wel aan het actief meehelpen van het opsporen 
van landgenoten die zich in het buitenland schuldig maken aan het misbrui-
ken van kinderen? 

Vraag 4
Herinnert u zich de antwoord op eerdere vragen uit  2004 over  een reisver-
bod voor veroordeelde pedoseksuelen,  waarin werd gesteld dat een 
reisverbod of een beperking in het uitreizen een extra middel in handen geeft 
om strafbaar sekstoerisme vanuit Nederland te bestrijden?3 

Vraag 5
Herinnert u ook uw de uitspraak van uw voorganger in het algemeen overleg 
over kinderporno op 31 maart 2012 dat een een reisverbod voor veroordeelde 
pedoseksuelen op zijn  wensenlijst voor de wetgeving stond?4 

1 Volkskrant, 30-8-2012
2 Ingezonden 13 augustus 2012, vraagnummer 2012Z15017
3 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2004–2005, nr. 1910
4 Verslag Algemeen overleg 31 maart 2010, Kamerstuk 32 123 VI, nr. 97)
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Vraag 6
Waarom duurt het zo lang voordat een de belofte om een dergelijk reisver-
bod wettelijk te regelen ook eindelijk wordt waargemaakt? 

Vraag 7
Hoeveel in Nederland veroordeelde pedoseksuelen hebben zich de afgelopen 
vijf jaar in het buitenland gevestigd of kunnen ongestoord op vakantie naar 
andere landen? Acht u het denkbaar dat dit honderden dan wel tientallen 
mannen betreft? Zo ja, deelt u dan de mening dat het onbegrijpelijk is dat 
hierdoor kinderen elders grote risico’s tot misbruik lopen? Zo nee, waarom 
acht u dit ondenkbaar?
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